
 

J. nr. xxxx 
Sag: xxxx 

Bagsværd Skole 
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Referat 
Skolebestyrelsesmøde tirsdag d.23.8.22 
Deltagere: 
Afbud: Ole Michael, Diana? Nina (suppleant), Isaak (suppleant)  
 
Anne kommer lidt senere 
Deltagere: Emil, Poul, Mary, Thomas, Jesper, Helle, Helene og Lisbeth 
Mødeleder: Emil  
Referat: Lisbeth 
 
 
1. Nyt fra: 

Skoleleder: 
Glad for at være tilbage 
Der slås en lederstilling hvor man får ansvaret for 0 klasse, SFO og klub. Der konstitueres ikke 
souschef, der udpeges en, når ledelsesteamet er fuldt. Indtil da løfter den samlede ledelse de 
opgaver, som ligger. 
Temadag i MED i dag, for at starte året godt op.  
Skoleåret er kommet godt i gang. En udfordring med skemaer, som der arbejdes med så der 
løses hurtigst muligt. 
Stillinger: orientering om vakante stillinger, af forskellige grunde og hvad der er besat allerede. 
2 nye faste i udskolingen, som er besat. Den ene træder til hurtigt, den anden 1.10.22 
Co-teacher: 1 ud af 2 stillinger besat, som starter 1.10.  
2 nye på mellemtrinet, en fastansættelse og 1 for et år. 
1 barselsvikar i indskolingen er ansat. Stadig en ledig stilling. Bliver et genopslag. 
2 0. klasse stillinger, hvor der er ansættelsessamtaler i næste uge. 
 
Formanden: 

Dagsordenen til mødet med BUU er lavet: 3 punkter, som SKB vil tale om.  
- Øgede frihedsgrader, hvad betyder det i Gladsaxe og på BGS 

- Coronaregningen, faglige efterslæb og trivselsmæssigt, svømmeundervisningen 

- Lejrskoler  

Mødet foregår på Stengård Skolen, så næste skolebestyrelsesmøde er på Stengård Skole inden 
mødet med BUU. 
Eleverne: 
Der er ikke valgt elevrådsformand og næstformand, det sker på fredag, hvorefter de indtræder 
i skolebestyrelsen. 
Øvrige: 
TR/Helene deltager frem til november, hvor hun går på barsel. Christina deltager i skolebesty-
relsen fra november. 
Skolen/kommunen benytter ikke googleprodukter og derfor skal eleverne ikke aflevere deres 
computere. 
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Skolevejen – der holdes øje med vejen ved Kidhøj, så forældrene ikke kører ind der. 
 
Skolens kontaktforælderpjece bør opdateres. En sekretær sørger for de nyeste oplysninger fra 
skolebestyrelsen.  
 
2. Høstfest d. 8.september  

Opridsning af de økonomiske rammer fra tidligere års praksis. 

Der er nu kommet en præcisering – der må ikke indsamles et overskud til 8. klassernes lejr-

skole andet end til ex is, zootur. Det betyder også, at fra dette skoleår kan der ikke samles 

penge ind fra de andre årgange til 8. klasse. Det skal være gratis at deltage, og udgiftsneutralt i 

boderne.  

I forhold til lejrskole på 8.årgang: Skolen lægger penge til den udmeldte ramme fra forvaltnin-

gen, så det bliver udgiftsmuligt at tage af sted. I forhold til høstfesten betyder det fremover, at 

der ikke må genereres overskud fra boderne.  

 

Fra næste år en samlet kommunikation ud om rammerne. 

Dette skoleår:  processen er i fuld gang. Både i forhold til at tale med kontaktforældre og plan-

lægningen med børnene.  

 

Skolebestyrelses bod: Tidligere: Kaffe/tebod med forslagskasse. Forslagene er blevet behandlet 
på SKBmøderne løbet af skoleåret.  
En anden vinkel end forslagskassen: kunne man bede om forældrenes mening om forskellige 
områder? Det blev aftalt følgende emner: kantine, udearealer, hvad skal høstfesten 
være/kunne, emner til årsmødet (ex. foredragsholdere). Sidste års emner bliver gennemgået, 
så intet glemmes. 
Det aftales via mail, hvem der står hvornår i boden. Jesper ser på, om der kan laves en padlet 
til de indkomne forslag. Jesper taler med teknisk service om kaffebrygning. 
 
Anne får en ide et spørgeskema til en padlet. Jesper taler med IT Karsten om en løsning på de-
vise.  
 
 
3.  AULA – god kommunikation, den videre proces 

Uddybning af, hvorfor udkastet blev lavet. Udsprunget af den viden der er om de forskellige 
forældertyper, og hvordan man hjælper alle til at forberede deres barn på skoledagen.  
Så et ønske om at lave fælles ramme for kommunikation til forældrene på skolen på AULA. En 
struktur en retningslinje. 
Poul præciserer, at det ikke er skolebestyrelsens opgave at lave anvisninger, men retningslin-
jer, som skolens ledelse og ansatte skal folde ud på skolen.  
 
Skolens ønsker et princip fra skolebestyrelsen, som MED/medarbejderne kan arbejde videre 
med.  
Oplæg sendes rundt igen. En arbejdsgruppe nedsættes for udarbejdelse af et udkast til ret-
ningslinjer, som behandles på næste skolebestyrelsesmøde. (Poul, Mary og Jesper) 
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4. Årshjul og kalender 

kalender: møderne lagt. Årshjulet lægges på næste møde. 

skolebestyrelsesmøder i løbet af skoleåret: 

23.8.22 (kl. 17.30 – 20.00) + mødeleder (på skift mell. forældrene) og ref (skolen) 
15.9.22 
27.10.22 
7.12.22 
24.1.23 
6.3.23  
12.4.23 
11.5.23 
12.6.23 
Årsmødet datolægges på næste møde.  
Skal nogle af møderne være på Teams – nej, fremmødemøder. 
Emil vil forud for møderne skrive ud, og spørger om der er yderligere punkter til dagsordenen. 

5. Afsked med Carsten Bott og Rikke Holsteen 

Carsten og Rikke kom på mødet, afsked med dem. 

 
6. Hvad fortæller skolebestyrelsen på forældremøderne. Input fra forældrene: 

Vigtigheden af god kommunikation. Bestyrelsen har fokus på den gode dialog og bedre kom-

munikation gennem Aula. Bestyrelsen refererer til kontaktforældrepjecen. 

 

Der har været et princip for, at man vokser sammen med den årgang man havde sidste år. 

Årgangsfordelingen for 22/23. 

0. Poul, men deltager ikke på det første forældremøde.    
1.  Emil  dato:1.9. 
2. Mary 
3. Anne 
4. Poul 
5. Emil 
6. Ole Michael 
7. Mary 
8. Ole Michael 
9. Thomas 
 

 
 
 
Punkter til kommende bestyrelsesmøder: 
Høstfest  
 
 


